
Aleksandra Pandurević:  

Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: “Ima li Vijeće ministara u planu i ako ima - kada 

predložiti izmjene i dopune Zakona o plaćama i naknadama u institucijama BiH kojima bi se 

svim policijskim službenicima zaposlenim u Direkciji za koordinaciju policijskih tijela BiH 

osiguralo da imaju ista prava, u konkretnom slučaju pravo na naknadu, kao i policijski 

službenici u Agenciji za istrage i zaštitu BiH i Graničnoj policiji BiH?” 
 


